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Dagsorden til Skolebestyrelsesmøde 

 

MØDEDATO 

12. maj 2025 kl. 16:15-17:30 

 

STED 

Nyrupskolen 

 

DELTAGERE 

Hans Henrik Petersen, Christian Bülow, Morten Sørensen, Linette Rønne Møller, Filip Brunholt Jensen, 

Toril Haugen Alvheygg, Maria Louise Gericke Rasmussen, Anders Knudsen 

 

Fraværende: Hans Henrik Petersen 

 

Dagsorden: 

 

 

1) Deltagelse i stævner uden for Kalundborg Kommune 
Uddybende beskrivelse:  

Drøftelse af skriv til forældre og elever, samt til idrætsudvalget. (Se beskeder på Aula) 

 
Referat: 
Maria tilretter og implementerer Filips input og sender efterfølgende til orientering i 
Skolebestyrelsen, hvorefter det lægges ud til alle på Aula af Anders. 
Der er i øvrigt fodboldstævne i næste uge, og Christian fremlagde det forventede regnskab; 
det bliver 25.000 kr. for de 14 elever.  

I denne uge har vi 5. kl. afsted til høvdingeboldstævne.  

 

  

2) Repræsentanter fra erhvervslivet i skolebestyrelsen 
Uddybende beskrivelse: 

Det er blevet muligt at have eksterne deltagere fra erhvervslivet med i 
Skolebestyrelsen. Der ønskes en drøftelse af, hvorvidt vi skal have dette. Drøftelse af 
dette. 
 

Referat: 
Generelt er alle positive for at få repræsentanter fra erhvervslivet med i Skolebestyrelsen. Vi 
drøfter sagen igen på kommende møde, når vi hver især har spurgt os lidt for hos de der 
vurderes at kunne have interesse. 

 

 

 

3) Skolebestyrelsens årsberetning 
Uddybende beskrivelse:  
Skolebestyrelsen skal hvert år lave en årsberetning, hvori de beskriver hvad de har arbejdet med i 
det forgange år. Årsberetningen skal afgives enten mundtligt eller skriftligt. 

 
Referat:  
Skolebestyrelsen inviterer til oplæg i forhallen til Skolefesten torsdag den 15. maj kl. 
18:15-18:30. Her fortælles hvad der er arbejdet med og dette tjener som mundtlig 

fremlæggelse af årsberetningen. 

 

DATO 

08. maj 2025 

Kontakt  

Sagsansvarlig: 

Anders Knudsen 

Nyrupskolen 

Telefon, direkte: 59 53 46 04 

Kalundborg Kommune 

Nyrupvej 99 

4400 Kalundborg 
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4) Det kommende skoleår 
Uddybende beskrivelse: 

 

Referat:  

Næste skoleår byder på en række ændringer i forhold til de foregående år. 

Forældre og elever orienteres i den kommende tid om ændringerne på Aula, og 

vil bl.a. få information om de nye valgfag, som der er på tapetet (musik, idræt, 

økonomi), at vi korter skoledagene i forbindelse med at vi overgår til 45 min. 

lektioner, at SFO som følge deraf vil åbne tidligere og vil kunne tilbyde flere og 

varierede aktiviteter. Ringetider og en oversigt over hvornår klasserne har fri 

kommer snarest, men afhænger af hvordan skemaerne lægges. 

 

 

5) Status på SFO’en 
Uddybende beskrivelse: 

         Stort og småt fra SFO’en 

 
Referat:  
Det går fortsat rigtigt godt i SFO’en, hvilket vi er glade for. Hallen bruges flittigt, og man 

vil i foråret intensivere udeaktiviteter. Fra næste skoleår går vi bort fra at være en 
certificeret DGI-idræts SFO, da dette ikke er så relevant for os længere. Derimod går vi 
mere mod ude-SFO-aktiviteter. 

 

 

6) Nyt fra Skoleledelsen 
  Uddybende beskrivelse:  

  Skoleledelsen fortæller om stort og småt. 
 

Referat: 

Vi har ansat to nye lærere. Den ene er Pernille Borregaard, som nu er 

fastansat, og den anden er Lonni Leth-Lorentsen, som vi også kender i forvejen, 

da hun har været frivillig medarbejder i indskolingen, mens hun har læst til 

lærer. Vi glæder os til samarbejdet med begge. 

Der er bestilt varmepumper, der skal afhjælpe indeklimaet i to lokaler i 

overbygningen, der bliver alt for varme, når foråret er på vej. 

”Mælkegangen” istandsættes så den kan bruges til arbejdspladser for eleverne 

på mellemtrinnet. Udvalgte elever i ”møbeludvalget” har været med i hele 

processen med at komme med ideer, indhente tilbud og bestemme hvad der 

skal købes og hvordan det skal se ud. Arbejdet med istandsættelsen begynder i 

uge 21. 

De skriftlige prøver for 9. klasserne er afviklet, og gik fint. Vi ser frem til at 

høre hvordan eleverne klarede sig. 

Fodboldbanen ved siden af skolen er i klar bedring og er nu ikke længere en sø 

med siv og ænder. Tak til Benjamin fra Teknisk Service for at få sat skub i 

tingene.  

Vi har fra skolens side flere gange efterspurgt et hegn rundt om det 

vandreservoir, der også er i den ene ende af sportspladsen. Dette ses der nu på 

i Teknik og Miljø. 

             

 

 

 

7) Eventuelt 
Uddybende beskrivelse: 
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Referat: 

 Spørgsmål til sikker skolevej på Røsnæsvej. 

 Sponsorater til trøjer mv. tages op som punkt på kommende møde. 


